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Ad 1: Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde nr . 57 
 
Referat af bestyrelsesmøde nr. 57 blev godkendt. 
 
 
 
Ad 2: Nyt fra formanden  
 
P-pladsen ved Klampenborg station. ST havde som aftalt undersøgt sagen og kunne op-
lyse, at P-pladsen ligger i LTK kommune og ejes af Skov og Naturstyrelsen, som havde 
besluttet at sætte P-automater op, med Q-park som ansvarlig for driften. 

På baggrund af tidligere drøftelser om fordelene ved at overdrage driften af P-pladsen ved 
Dyrehavsbakken til en professionel operatør, fx EURO-Park eller Q-Park, har ST under-
søgt reglerne om EU-udbud og konstateret, at de ikke finder anvendelse på udbud af drift 
af P-pladser.  
 
På grund af langsommelighed i forvaltningen blev det besluttet, at ST skriver til Mette Mie 
Nielsen for at spørge, hvordan det går med sagen om fodboldmålene på Søbakken og 
retssagen om gangbroen imod Banedanmark. 
 
 
 
Ad 3: Orientering om Bakken, BT 
 
Vi afventer afgørelsen i sagen, som skulle foreligge januar 2014. 
 
 
 
Ad 4: Eventuelt 
 
Kommunens ønske om, at Gentofte skal være en grøn kommune vil vi tage op på næste 
møde i Fællesrådet. 
 
 
Herefter startede årets julefrokost. 


